



香港工業總會
FHKI

香港工業總會

Federation of Hong Kong Industries

香港九龍長沙灣 長裕街8號

億京廣場31樓

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street,

Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel +852 2732 3188 傳真 Fax +852 2721 3494

電郵 Email fhki@fhki.org.hk

Industry News 業界新聞

28 November 2016

“Hong Kong 2030+” : Tropical Discussion-Embracing New Economic Challenges and Opportunities

The public engagement exercise for "Hong Kong 2030+: Towards a Planning Vision and Strategy Transcending 2030" was launched on 27 October 2016 to collect views from the public on the updated territorial development strategy for Hong Kong. The "Hong Kong 2030+" proposes three building blocks, one of which is to "Embrace New Economic Challenges and Opportunities". In relation to this building block, the Study proposes, inter alia, to support the development of modern industries (e.g. advanced manufacturing and smart production) and emerging industries (e.g. cultural and creative industries, and innovative and technology).

The Development Bureau will arrange a Topical Discussion Session on the said building block on 10 December 2016, details of which are as below:

Date : 10 December 2016 (Saturday)

Time : 14:30 – 17:00

Venue : Wan Chai Activities Centre, LG/F, Wan Chai Market, 258 Queen's Road East

Format : Group discussion

Members may reserve your seats before 7 December 2016 through

1. on-line registration form (<http://www.hk2030plus.hk/topicaldiscussion.asp?id=2>),
2. email (enquiryhk2030@a-world.com.hk) or
3. call 2114 4976.

2016年11月28日

《香港 2030+》：專題討論-迎接新的經濟挑戰與機遇

《香港 2030+：跨越 2030 年的規劃遠景與策略》（《香港 2030+》）公眾參與活動於 2016 年 10 月 27 日展開，收集市民對更新全港發展策略的意見。《香港 2030+》提出的發展策略涵蓋三大元素，其中包括「迎接新的經濟挑戰與機遇」。就這元素，《香港 2030+》建議培育現代工業（例如先進製造業）及新興產業（例如文化創意產業及創新科技）。



香港工業總會
FHKI

香港工業總會

Federation of Hong Kong Industries

香港九龍長沙灣 長裕街8號

億京廣場31樓

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street,

Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel +852 2732 3188 傳真 Fax +852 2721 3494

電郵 Email fhki@fhki.org.hk

發展局將於 12 月 10 日就上述元素舉辦專題討論，詳情如下：

日期：2016 年 12 月 10 (星期六)

時間：14:30 - 17:00

地點：香港灣仔皇后大道東 258 號灣仔街市地下低層

形式：集體討論

會員請踴躍參加上述專題討論，並於12月7日前以以下途徑報名：

1. 網頁(<http://www.hk2030plus.hk/topicaldiscussion.asp?id=2>)，

2. 電郵(enquiryhk2030@a-world.com.hk)，以及

電話(2114 4976)。
